
Generalforsamling Pædiatrisk Psykologisk Selskab 
 

Afholdt 5. oktober 2023 på Odense Universitetshospital 

 

Formandens beretning ved Rikke Cecilie Dejour, Børne- og Ungeafdelingen på 

Hvidovre Hospital 

• Bestyrelsens arbejde det sidste år: 

• Aktuel kritisk situation på Børne- og Ungeafdelingen på RH: Psykologfunktionen lukker praktisk talt.  

Selskabet i dialog med vores kollegaer om, hvordan selskabet kan bakke op 

• Indsamlet viden om, hvordan vi lovgivningsmæssigt skal forholde os, når vi skriver i elektroniske 

patientjournaler. Deltaget i undervisning, haft møde med jurister fra DP og fra hospitalet. 

Fremlægges i dag på årsmødet 

• Overgang til nyt elektronisk medlemssystem i gang. Alison (kasser) og Rikke (forperson) har 

deltaget i virtuel undervisning. For selskabets medlemmer betyder dette: 

o Fremover skal man tilmelde sig selskabet via jeres profilside på MitDP. Medlemslisten vil 

derfor altid automatisk blive opdateret 

o Kontingentet til selskabet vil automatisk blive opkrævet i forbindelse med kontingent til DP 

o Bestyrelsen skal indberette til et elektronisk regnskab system, og vil få tilsendt månedlige 

rapporter. På sigt en aflastning for kasserer. 

• Forperson Rikke har deltaget i et formandskollegiemøde og et virtuelt møde med DP og de 

decentrale enheder. Primært debatteret frustration fra selskaberne over overgangen til det nye 

medlemssystem. På sigt forhåbentlig mere ro og det nye system vil være en hjælp til os. Nyt tiltag 

fra DP: Et kvartalsvis nyhedsbrev til de decentrale enheder.  

• Planlagt årsmøde med fokus på generalforsamling, fagligt oplæg om søvnproblemer samt oplæg 

om journalføring  

• Fremadrettede planer: Opdatere hjemmeside med beskrivelse af selskabet, planlagte årsmøder og 

beslutningsreferater  

• Formandens beretning godkendt 

 

Godkendelse af Regnskab 
Regnskab fremlagt af kasserer Alison Henriksen (Vedhæftet) 

Regnskab godkendt. 

 

Valg og genvalg af bestyrelsesmedlemmer 
Alle bestyrelsesmedlemmer genvalgt og Karen Grønbæk Andersen stiller op og vælges ind som 

kasserer. Vi byder hende meget velkommen. 

 

Eventuelt 
Vi drøfter situationen på Rigshospitalet og aftaler bestyrelsen arbejder videre med 

bekymringsskrivelse, da vores virke i pædiatrien er truet. Der er bred enighed om, at vi bør 

være en del af kerneydelsen i pædiatrien. 

 

 

Endelig er der ønske om, at oplæg i forbindelse med generalforsamling kan tælle til 

specialistuddannelse i Sundhedspsykologi. Der gøres opmærksom på, at det vil kræve 



længerevarende oplæg og at vi aktuelt ikke har haft de rette midler og ej heller tiden. Vi byder 

gerne flere kollegaer velkomne i bestyrelsen, hvis man brænder for at arrangere 

specialistgodkendte kurser. 

 

Næste år afholdes generalforsamling torsdag den 3. oktober 2024. 


